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Hlavným problémom dopravy v Bratislave sú výpadovky. V rozhovore pre agentúru SITA to uviedol architekt
Vladimír Šimko, ktorý od roku 1990 pôsobí vo Viedni a spolupracoval na projektoch a výstavbe niekoľkých
staníc viedenského metra. Systémové riešenie dopravy v Bratislave vidí v odbúraní pendlujúcich
pracujúcich v Bratislave na vstupných cestných radiálach do mesta. To práve ponúka TEN-T, projekt na
báze železnice.

Bratislave chýba podľa Šimka v prvom rade systémový prístup k riešeniu dopravy. „Zastavali sme si len v
posledných rokoch historický železničný koridor (vedúci zo železničnej stanice Filiálka, pozdĺž Karadžičovej
ulice cez Starý Most do Petržalky) výškovými budovami. Teraz máme možnosť v rámci TEN-T projektu
oživiť túto hlavnú dopravnú tepnu – aj keď niekoľkonásobne vyššími investičnými prostriedkami, s podporou
Európskej únie,“ uviedol. Ďalšia vec, čo Bratislave podľa neho chýba, je silná ruka mesta či hlavného
architekta, absencia stavebnej polície a výšková zonácia mesta.

Projekt nového nosného dopravného systému v Bratislave, tak ako ho prezentuje magistrát mesta, nerieši
podľa Šimka základný dopravný problém Bratislavy, ale len prepravu Petržalčanov do centra a späť. Systém
ako taký je síce kompatibilný so železnicou, ale jeho vybudovaním z Petržalky – juh na železničnú stanicu
nerieši žiadne dopravné väzby medzi Bratislavou a okolitými obcami v regióne.
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